



**SILVERMINE**  
BEACH RESORT  
**銀鑛灣渡假酒店**

Privileges for HKU SPACE Alumni Life members  
香港大學專業進修學院校友會永久會員尊享

**Garden View Room Package**  
園景房住宿

**HK\$ 680 nett (Sundays to Fridays)**  
每晚淨價\$680.00港元 (逢星期日至星期五)

**HK\$ 1,300 nett (Saturdays, Public Holidays and Public holiday Eves)**  
每晚淨價\$1300.00港元 (逢星期六, 公眾假期及公眾假期前夕)

Including 2 Buffet Breakfast on all days  
包含雙人免費自助早餐

Including 2 BBQ Buffet Dinner on Saturdays, or 2 Dinner Set on Public Holidays and Public Holiday Eves  
包含雙人燒烤自助晚餐 (適用於星期六) 或雙人晚餐 (適用於公眾假期及公眾假期前夕)

Free use of Swimming Pool (Seasonal)  
免費使用室外游泳池 (季節性開放)

20% off on food and beverage consumption  
八折餐飲優惠

Upgrade to Seaview Room at HK\$300 nett per night  
升級海景房每晚加淨價\$300.00港元

Extra bed is charged at HK\$ 300 nett per night (include 1 Buffet Breakfast)  
額外床位每晚淨價\$300.00港元 (包含一位免費自助早餐)

*This offer is not available to be used in conjunction with any other special offer and is valid from 01/03/2014 to 30/06/2014.*

此優惠不能與其他推廣優惠一同使用。此優惠有效期為2014年3月1日至2014年6月30日止。

For reservation and enquiries: (Tel) 68100111; (Email) reservation@silvermineresort.com

查詢或預訂: (電話) 68 100 111; (電郵) reservation@silvermineresort.com.

Website: www.silvermineresort.com

Please present your HKU SPACE ALUMNI Life Membership Card to enjoy the special offer. 請出示閣下HKU SPACE 校友會永久會員證, 方可享用此優惠。  
The resort reserves the right to change any of the above terms without prior notice. 酒店保留更改以上優惠條款及細則之權利, 而毋須另行通知。

